
Zápisnica zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

26.4.2023 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,15 – 19,45 hod. 
Prítomní poslanci: Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Jana Odleváková, Adriana 

Bošancová, Anna Drbjaková, Mgr. Ján Rypák 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková - neprítomná 

Neprítomní poslanci:  

Hostia:   Milan Galica  

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Schválenie programu. 

2. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO na rok 2023. 

3. Prerokovanie prepracovania projektovej dokumentácie na obecný úrad s kultúrnym 

domom v súlade s výzvou na obnovu verejných historických a pamiatkovo chránených 

budov. 

4. Vzdanie sa poslaneckého mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva obce Kvačany. 

5. Rôzne.  

6. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,15 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že prítomní sú 5 poslanci zo 6, teda je OZ uznášaniaschopné. Za 

zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Annu 

Drbjakovú a Mgr. Jána Rypáka. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Jana Odleváková,  

                                                    Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Mgr. Ján Rypák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta navrhol doplniť bod č. 5 : Návrh na predĺženie členstva zástupcu Obce Kvačany do 

orgánov Liptovskej vodárenskej spoločnosti, a.s., Liptovský Mikuláš 

 

P r o g r a m : 
1. Schválenie programu. 

2. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO na rok 2023. 

3. Prerokovanie prepracovania projektovej dokumentácie na obecný úrad s kultúrnym 

domom v súlade s výzvou na obnovu verejných historických a pamiatkovo chránených 

budov. 

4. Vzdanie sa poslaneckého mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva obce Kvačany. 

5. Návrh na predĺženie členstva zástupcu Obce Kvačany do orgánov Liptovskej 

vodárenskej spoločnosti, a.s., Liptovský Mikuláš. 

6. Rôzne.  

7. Záver. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Jana Odleváková,  

                                                    Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Mgr. Ján Rypák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta obce informoval, že na obecný úrad bola doručená žiadosť na úľavu poplatku za 

komunálny odpad na rok 2023. Podľa schváleného Dodatku č. 3 k VZN č. 5/2015 



o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je poplatok za TKO pre občanov, 

ktorí sa na území obce nezdržiavajú vo výške 10 €. Tieto žiadosti poslanci zobrali na vedomie 

a poplatok schválili. Potom starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jána Ďuroňa o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2023, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Miroslava Ďuroňa a Jána Ďuroňa, nakoľko sa dlhodobo zdržiavajú 

v zahraničí. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Jana Odleváková,  

                                                    Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Mgr. Ján Rypák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta obce informoval, že na to, aby sa podala žiadosť na vyhlásenú výzvu ohľadom 

obnovy kultúrneho domu, je potrebné prepracovanie projektovej dokumentácie. S firmou 

INSUCCOR s.r.o. máme podpísanú žiadosť na spracovanie tejto výzvy. Je však nutné 

uskutočniť verejné obstarávanie, ktoré by uskutočnila spomínaná firma. S úspešným 

uchádzačom verejného obstarávania na prepracovanie projektovej dokumentácie by sa potom 

podpísala zmluva. Potom prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o potrebe prepracovania projektovej 

dokumentácie na obecný úrad s kultúrnym domom v súlade s výzvou na obnovu verejných 

historických a pamiatkovo chránených budov, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje zaslanie objednávky firme INSUCCOR s.r.o., Banská 

Bystrica na zabezpečenie procesu verejného obstarávania na prepracovanie projektovej 

dokumentácie na obecný úrad s kultúrnym domom v súlade s výzvou na obnovu verejných 

historických a pamiatkovo chránených budov, 

c) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním zmluvy na prepracovanie 

projektovej dokumentácie na obecný úrad s kultúrnym domom s úspešným uchádzačom 

verejného obstarávania. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Jana Odleváková,  

                                                    Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Mgr. Ján Rypák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta informoval prítomných, že na obecný úrad bolo 21.4.2023 doručené písomné 

vzdanie sa poslanca Milana Galicu. Starosta odovzdal slovo p. Galicovi, ktorý informoval 

o dôvodoch vzdania sa poslaneckého mandátu. Nakoľko vzdaním sa funkcie poslanca, ktorý 

vykonával funkciu zástupcu starostu, zanikol tento post, je potrebné menovanie nového 

zástupcu starostu. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie písomné vzdanie sa mandátu poslanca Milana 

Galicu v zmysle § 25, ods. 2, písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z.n.p, 

ktoré bolo doručené obecnému úradu dňa 21.4.2023, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že na miesto poslanca nie je vo volebnom obvode 

náhradník a dňom doručenia vzdania sa, nastávajú účinky zániku mandátu poslanca Obecného 

zastupiteľstva Obce Kvačany, 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o zániku funkcie zástupcu starostu a 

schvaľuje zástupcu starostu Obce Kvačany Annu Drbjakovú, ktorá  zároveň bude poverená 



zvolávať a viesť zasadnutia zastupiteľstva v súlade so znením § 12 zákona o obecnom 

zriadení. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Jana Odleváková,  

                                                    Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Mgr. Ján Rypák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta informoval poslancov, že v LVS, kde sme členmi sa tento rok konajú voľby do 

orgánov LVS. Z tohto dôvodu je potrebné schváliť za obec Kvačany člena na ďalšie funkčné 

obdobie. Poslanci schválili delegovanie starostu obce do orgánov LVS. Potom starosta 

prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o návrhu na predĺženie členstva 

zástupcu Obce Kvačany do orgánov LVS, a.s., Liptovský Mikuláš, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Jozefa Grúňa, nar. 18.4.1967, bytom Kvačany 120, 032 23 

Liptovská Sielnica, starostu obce, ako zástupcu Obce Kvačany za člena do orgánov LVS a.s. 

Liptovský Mikuláš na ďalšie funkčné obdobie. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Jana Odleváková,  

                                                    Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Mgr. Ján Rypák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta informoval prítomných o žiadosti o vyjadrenie, či pozemky v IBV Trávniky sú 

určené na výstavbu v súlade s územným plánom obce. Poslanci sa informovali hlavne na 

pripojenie rodinných domov k vodovodu v tejto lokalite, nakoľko v územnom pláne sa uvádza 

napojenie na studne. Investori už na predchádzajúcom zastupiteľstve poukazovali na súhlasné 

stanovisko LVS k pripojeniu sa na verejný vodovod s potrebou vybudovania tlakovej stanice. 

Starosta informoval prítomných, že na základe tohto vyjadrenia požiadal LVS o písomné 

vyjadrenie, či pripojenie týchto domov, nebude mať vplyv na tlakové pomery v časti Dlhá 

Lúka, kde sú tlakové pomery už v súčasnosti zlé /nízky tlak vody/. Vo vyjadrení LVS uviedla, 

že „Pokiaľ ide o tlakové pomery vo vodovodnej sieti v obci Kvačany, k.ú. Dlhá Lúka, podľa 

našich prevádzkových skúseností by nemalo dôjsť napojením týchto rodinných domov k ich 

ovplyvneniu. V malej časti obce sú už v súčasnosti tlakové pomery kvôli jej výškovému 

umiestneniu (umiestnenie priamo pod vodojemom s malým rozdielom výšok) na hranici 

hodnôt tlaku podľa platnej legislatívy a definitívne vyriešenie tejto situácie je možné len 

vybudovaním automatickej tlakovej stanice pre túto lokalitu.“ Preto poslanci poverili obecný 

úrad vydaním súhlasného stanoviska k vybudovaniu vodovodnej prípojky pre časť IBV 

Trávniky len v tom prípade, ak sa vyrieši vybudovanie tlakovej stanice pre celú lokalitu Dlhá 

Lúka. Starosta potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o vyjadrenie, či pozemky s parc. číslami 

KN – C1007/1-1007/5, 1008/1-1008/5, 1010/1-1010/5, 1007/6, 432 a 245 v časti „IBV 

Trávniky“, k. ú. Dlhá Lúka, sú určené na výstavbu v súlade s územným plánom Obce 

Kvačany,  

b) obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad vydaním vyjadrenia, že pozemky s parc. 

číslami KN – C 1007/1-1007/5, 1008/1-1008/5, 1010/1-1010/5 sú v súlade so 

schváleným ÚPN-O Kvačany a sú určené na výstavbu rodinných domov a na pozemkoch s 

parc. číslami KN – C 1007/6, 432 a 245 sa nachádza prístupová komunikácia,  

c) obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad vydaním súhlasného stanoviska k územnému 

rozhodnutiu na vybudovanie vodovodnej prípojky pre časť Trávniky iba v prípade splnenia 

podmienky, že investor vybuduje automatickú tlakovú stanicu pre celú lokalitu Dlhá Lúka. 



Obecné zastupiteľstvo takto rozhodlo aj na základe vyjadrenia LVS a.s. Liptovský Mikuláš, 

v ktorom sa uvádza: 

„Pokiaľ ide o tlakové pomery vo vodovodnej sieti v obci Kvačany , k. ú. Dlhá Lúka, 

podľa našich prevádzkových skúseností by nemalo dôjsť napojením týchto rodinných domov 

k ich ovplyvneniu. V malej časti obce sú už v súčasnosti tlakové pomery kvôli jej výškovému 

umiestneniu (umiestnenie priamo pod vodojemom s malým rozdielom výšok) na hranici 

hodnôt tlaku podľa platnej legislatívy a definitívne vyriešenie tejto situácie je možné len 

vybudovaním automatickej tlakovej stanice pre túto lokalitu.“  

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Miroslava Sihocká, Mgr. Jana Odleváková,  

                                                    Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Mgr. Ján Rypák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,45 hod. 

 

 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 

 

 

Overovatelia:  

     

Anna Drbjaková                  ........................................ 

 

Mgr. Ján Rypák               ........................................ 


